
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 26. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 122

Metroselskabet har oplyst, at det var planen at slibe skinnerne inden åbning af Cityringen,

men at man ikke nåede det, hvilket har skabt støjgener for mange beboere i København.

Kan ministeren oplyse - jf. artiklen i Berlingske ”Støjplagede naboer til metroen søger

kompensation” den 8. november 2019 - hvornår beslutningen om udskydelsen af slibnin-

gen blev taget, og oplyse om, hvorvidt den entreprenør, som er ansvarlig for slibning af

skinnerne, var forsinket eller manglede kapacitet i forhold til at leve op til tidsplanen, samt

hvornår det forventes, at beboerne er fri for støjgener fra Cityringen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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